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Sunucu: Hocam, merhabalar sizleri tanıyabilir miyiz? 

Seher Şeylan: Merhabalar, Işık Üniversitesi Sinema ve Televizyon bölümünden Doktor Öğretim 
Üyesi Seher Şeylan ben. 

Sunucu: Adaylar Sinema ve Televizyon bölümünü neden tercih etmeli? 

Seher Şeylan: Adayların kendilerini anlatmak, çevrelerini anlatmak, bir öyküyü anlatmak gibi bir 
dertleri varsa rahatlıkla bu bölümü tercih edebilirler. Dilerlerse bir filmle bunu anlatırlar yani 
görüntüyle, dilerlerse bir senaryo yazarak bunu anlatırlar. Anlatacak bir mevzusu olan herkes 
rahatlıkla bu bölüme gelebilir. 

Sunucu: Peki, Sinema ve Televizyon bölümünde öğrencileri Işık Üniversitesinde nasıl bir eğitim 
bekliyor? 

Seher Şeylan: Işık Üniversitesinde aday öğrencilerimizi teori ve uygulamanın iç içe geçtiği bir 
eğitim yapısı bekliyor. Sadece uygulamanın yoğunlukta olduğu ve teorinin göz ardı edildiği bir 
eğitim de değil sadece kuramsal çalışmaların yoğunluk da olup da uygulamanın göz ardı edildiği bir 
yapı da mevcut değil. Her ikisinin bir araya geldiği öğrencilerimizin hem uygulama alanında 
kendilerini yetiştirebilecekleri hem de kuramsal anlamda kendilerini fikirsel düzeyde 
yetiştirebilecekleri sağlam bir eğitim onları bekliyor. 

Sunucu: Mezun olduktan sonra iş imkânları nelerdir? 

Seher Şeylan: Çok geniş bir çerçeve var iş imkânı olarak. Dileyen dizi sektöründe çalışabilir ki 
günümüzde çok popüler. Dileyen film sektöründe çalışabilir, dileyen evet senaryo yazabilir, dileyen 
de akademisyen olabilir. Bu aday öğrencilerimizin geleceğe ilişkin düşünceleri noktasında 
değişkenlik gösterebilir. 

Sunucu: Hocam çok teşekkür ederiz. 

Seher Şeylan: Ben teşekkür ediyorum sağ olun. 

 
 
 

Kurum  :  Işık Üniversitesi 
Başlık : Işık'tan Bir Bölüm | Sinema ve Televizyon 
Konuşmacılar : Dr. Öğr. Üyesi Seher ŞEYLAN 
Video Adresi : https://youtu.be/LE1u0bJ5_hs  
Yayın Tarihi : 29.07.2022 



 

2
 

 
*** Video burada sona eriyor. *** 


